
Kandidatur fakultetsstyre KBM,  
Marie Lindløv Jensen 
 

Heisann!  

Mitt navn er Marie Lindløv jensen, jeg er 22 år 

gammel og studerer mitt tredje år på bioteknologi. 

Jeg stiller med dette til kvinnelig representant i 

fakultetsstyret KBM.  

I løpet av mine år på NMBU har jeg hatt gleden av å 

være aktiv i foreningslivet, på samfunnet og UKA i 

Ås som har gitt meg god innsikt i studentlivet.  

 

Jeg har blitt veldig glad i Ås og NMBU, og ønsker nå å engasjere meg mer på KBM. 

Studenttilværelsen kan skape minner for livet og være en av de beste, men også mest 

utfordrende periodene i livet vårt. Derfor er det viktig å være omgitt av et godt studiemiljø 

med høy kvalitet der alle skal føle seg hjemme.  

 

Beslutninger som tas av fakultetsstyret vil påvirke studenthverdagen vår, og som 

studentrepresentant vil jeg jobbe for å bringe frem studentenes perspektiver som kanskje kan 

bli litt glemt. Det hadde vært kjempegøy å lære mer om fakultetet og jobbe for å gjøre KBM 

enda litt bedre.  

 

Jeg håper dere vil gi meg deres tillit som kvinnelig representant i Fakultetsstyret KBM.  

Godt valg! 

Med vennelig hilsen,  

Marie Lindløv Jensen 

 

 

 

 

 

 

 

 



//  

 

Dear fellow students! 

My name is Marie Lindløv Jensen, I am 22 years old, and I am currently in my 3rd year in 

biotechnology. I hereby run for election as the female representative on the faculty board at 

KBM.  

 

During my years at NMBU, I have had the pleasure of holding several social positions in the 

student accosiations, Samfunnet and UKA i Ås, which have given me valuable insights into 

the student life.  

 

I have grown very fond of Ås and NMBU, and now I wish to become more involved at KBM. 

Student life can create one of the best memories in your life, but also present difficulties and 

challenges. Therefore, it is important to be surrounded by a good academic environment of 

high quality where everyone feels at home.  

 

The decisions made by the faculty board will impact our student everyday life, and as student 

representative, I will work to bring forth the perspectives of students that may sometimes be 

overlooked. It would be great fun to learn more about the faculty and work to make KBM 

even better.  

 

I hope you will give me your trust to be the female student representative on the faculty board 

KBM.  

Happy elections! 

Best regards,  

Marie Lindløv Jensen 

 

 

 

 

 

 

 

 



KORT: 

 

Heisann! Jeg går tredje året på bioteknologi. Som representant i fakultetsstyret ønsker jeg å 

jobbe for deg og din trivsel, og skape et godt studiemiljø med høy kvalitet. Jeg vil være en 

tydelig stemme i saker som påvirker vår hverdag.   

 

// 

 

Hello! I am in my third year in biotechnology. As a representative in the faculty board, I want 

to work for you and your well-being, and create a good academic environment of high quality. 

I want to be a clear voice on issues that affect our everyday lives.  

 
 


